

DAS ECHO



Nachrichten der Ferrostaal AG · 44. Jahrgang – Heft 1/2002



Changes in the Foreign Organization



Iran

Marc Neumann shall conclude his activities in Iran as of September 30, 2002. Thereafter he shall coordinate the Iran activities for the AD department. His successor as Chief Delegate of the Tehran office shall be Jörg Gabelmann.



Colombia

On June 30, 2002 José Huerga retires as General Manager of FS de Colombia Ltda. On July 01, 2002 Camilo Martinez, who for the past 13 years has been involved in the management of various activities at Ferrostaal de Colombia, shall become his successor.



Nigeria

On June 30, 2002 Tilo Kiencke shall retire as General Manager of FS Nigeria. In the interim and until a successor is named FS Nigeria shall be managed by its board members.

Ulrich Bloemken, who for the past 20 years had been employed with FS de Venezuela, where he had been in charge of the sub-office in Puerto Ordaz, has taken over a leading function in the machines and systems sector. In addition, he is responsible for all financial/accounting as well as administrative tasks.

In May 2002 Friedhelm Göhl has assumed a leading position for DSD in Abuja, Nigeria.

Hans Joachim Rettig has been transferred from DSD Mexiko to Ajaokuta. As Managing Director he will be in charge of ASFERRO.



Peru

Effective May 2002 Citeco S.A. has changed its company name to Ferrostaal S.A.C.



South Africa

As of March 31, 2002 Andreas Jahnel concluded his tenure as Managing Director of FS Southern Africa Pty. Ltd. In AS he will focus on activities in the southern part of Africa.

Effective April 1, 2002 Wolf-Rüdiger von Toll has taken over as Managing Director of FS Southern Africa.

The position of Managing Director of FERISA (Ferrostaal Investment South Africa), which had been vacated by Andreas Jahnel, has been filled by Alexandra Dorstewitz.

Effective February 17, 2002 Acton Plunkett took over the management of the DSD business activities in South Africa.

Due to increased duties and responsibilities for the Ferrostaal group the Board of Directors of FS Southern Africa has been enlarged and now consists of the following members: Arnulf Lökenhoff (Chairman), Wolf-Rüdiger von Toll, Lionel Byron, Dr. Morley Nkosi (non-executive), Glyn Gilbert (non-executive), Alexandra Dorstewitz (non-executive) and Acton Plunkett (non-executive).



USA

Effective June 30, 2002 Wilfried von Bülow stepped down from his position as President and C.E.O. of Ferrostaal Inc. and was appointed Vice Chairman starting from July 1, 2002. His successor as President and C.E.O. of Ferrostaal Inc. is Uwe T. Schmidt.

Enrique Gasca started his duties at Ferrostaal Inc. as Vice President "International Trading" on June 15, 2002 and was elected to the Board of Directors of Ferrostaal Inc.

Veränderungen in der Auslandsorganisation

Iran

Marc Neumann wird zum 30.09.2002 seine Tätigkeit im Iran beenden. Er wird innerhalb AD die Koordination der Iran-Aktivitäten übernehmen. Sein Nachfolger als Leiter des Teheran-Büros wird Jörg Gabelmann.

Kolumbien

José Huerga scheidet zum 30.06. 2002 als Geschäftsführer der FS de Colombia Ltda. aus, um in den Ruhestand zu gehen. Sein Nachfolger wird ab 01.07. Camilo Martinez, der seit 13 Jahren bei FSC in verschiedenen leitenden Positionen tätig ist.

Nigeria

Tilo Kiencke scheidet zum 30.06.2002 als Geschäftsführer der FS Nigeria aus und tritt in den Ruhestand. Bis zur Ernennung eines Nachfolgers wird die Geschäftsführung interimistisch von den Mitgliedern des Direktoriums der Gesellschaft wahrgenommen.

Ulrich Bloemken übernahm im Mai bei FS Nigeria eine leitende Funktion in dem Bereich Vertrieb Maschinen und Systeme sowie die Leitung Finanz- und Rechnungswesen und Administration. Er war vorher 20 Jahre bei FS de Venezuela als Leiter der Niederlassung in Puerto Ordaz tätig.

Friedhelm Göhl hat im Mai mit Sitz in Abuja eine leitende Tätigkeit für DSD in Nigeria übernommen.

Hans Joachim Rettig ist von der DSD Mexiko nach Ajaokuta übergesiedelt und wird dort als Managing Director die Leitung der ASFERRO übernehmen.

Peru

Citeco S.A. hat ihren Firmennamen seit Mai d.J. in Ferrostaal S.A.C. geändert.

Südafrika

Andreas Jahnel ist zum 31.3. 2002 als Managing Director der FS Southern Africa Pty. Ltd. ausgeschieden. Er hat in AS eine Aufgabe mit Ausrichtung auf das südliche Afrika übernommen. Sein Nachfolger als Managing Director der FS Southern Africa ist Wolf-Rüdiger von Toll

Alexandra Dorstewitz hat von Andreas Jahnel die Leitung der FERISA (Ferrostaal Investment South Africa) als Managing Director übernommen.

Acton Plunkett hat im Februar dieses Jahres die Leitung der DSD-Geschäftsaktivitäten in Südafrika übernommen.

Im Rahmen der erweiterten Aufgaben und Verantwortungen für die Ferrostaal Gruppe wurde das Direktorium der FS Southern Africa vergrößert. Es besteht aus folgenden Mitgliedern: Arnulf Lökenhoff (Chairman), Wolf-Rüdiger von Toll, Lionel Byron, Dr. Morley Nkosi (non-executive), Glyn Gilbert (non-executive), Alexandra Dorstewitz (non-executive) und Acton Plunkett (non-executive).

USA

Wilfried von Bülow ist zum 30.06.2002 als President und C.E.O. der Ferrostaal Inc. zurückgetreten und wurde mit Wirkung vom 01.07.2002 zum Vice Chairman ernannt. Sein Nachfolger als President und C.E.O. der Ferrostaal Inc. ist Uwe T. Schmidt. Enrique Gasca trat am 15.06.2002 in die Dienste der Ferrostaal Inc. und wurde als Vice President "International Trading" in das Board der Ferrostaal Inc. berufen.

